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Vooys,    keurslager 
 

Het adres voor de beste kwaliteit vlees. 
Of u nu komt voor een uitgebreid barbecuefeest,  

een buffet of uw dagelijkse stukje vlees?  
Al jarenlang verzorgen wij uw bestelling met de 

grootste zorg, en dit willen wij nog lang blijven doen. 
 

Kijk eens op onze site voor meer informatie. 
Of kom even langs in de winkel. 

 

Koninginneweg 59  
2225 HJ, Katwijk ZH 
tel. 071 - 4013200  
www.vooys.keurslager.nl 
 

verstand van lekker eten 
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Van de redactie 

Je zit in de Cloud als je dit leest! Immers, de Skuy-
tepraet is immers met deze editie de eerste digita-
le uitgave. Wel even wennen denken wij, maar we 
moeten als vereniging én als redactiecommissie 
wel mee natuurlijk in de vaart der volkeren. Op-
maak op deze manier scheelt behoorlijk veel werk 
in de distributie en uiteraard zijn er geen drukke-
rijkosten. Hoe de uitgave dan ook is, hij staat weer 
bommetjevol met informatie, leuke verhalen en 
mooie foto’s. We kunnen terugkijken op een mooie 
‘nazomer’ want het begon pas medio juli aardig 
zomerweer te worden, maar alles pakte daarna 
heel erg goed uit. Wauw, wat een feestweek!  
Terug naar de Praet, de rubriek ‘lief en leed’ tref 
je niet meer aan vanaf nu, een en ander wordt in-
middels duidelijk gecommuniceerd via de Skuyte-
vaert mededelingen-app en op de website.  Daar-
tegenover gaat de feestcommissie ‘helemaal los’ 
met een prachtig artikel, dus meer dan voldoende 
leesstof! We wensen je veel leesple-
zier en een prettige gezonde winter! 

Gert 

Colofon

Opmaak 
Annemieke de Best 
Ilse Rondaij

Distributie 
Dirjanne 

Redactie 
Gert de Vries 
Caroline Parlevliet 
Denise Fles 
Kees Kraaijenoord 
Arie Kraaijenoord 

Inhoudsopgave

03  Van de redactie 
04  Van de voorzitter 
06  Strandcommissie 
07  Zeemanskoor skuytevaert 
08  Viscommissie 
10  Nou, vertel dur’s wat? 
14  Roeien op de Rijn 
15  Bedrijfsongeval in het Klaphuys 
16  Einde seizoen 
18  Een rustige zomer met nieuw vooruitzicht 
20    Reddingsoefening KNRM en reddingsbrigade  

Wassenaar 
24  Een terugblik op de feestweek 
25  De jeugd heeft de toekomst 
30  Rechtvaardigheid voor de Doggersbank 
34  Coastal event 
37  Namen en adressen bij de hand



VOORJAAR 2024   SKUYTEPRAET VOORJAAR 2024   SKUYTEPRAET 

4 54 5

Van de voorzitter

VOor jullie ligt de eerste digitale Skuy-
tepraet. In een wereld waarin we zijn 
overgegaan op streamen en e-readers 

kunnen we als vereniging niet achterblijven. 
De Skuytepraet zal vanaf nu in het najaar als 
digitale versie worden verstrekt en de voor-
jaarseditie blijft een papieren versie.

Inmiddels is het oktober 2024, hebben we het 
strand verlaten en zijn we met onze vereniging 
weer verhuisd naar de Blekerstraat en de Syn-
these. Het is ook een jaar geleden dat ik in ge-
sprek kwam met het bestuur van toen voor een 
rol als voorzitter van onze vereniging. Regel-
matig vragen leden aan me of het me bevalt 
en of het veel tijd kost. Het bevalt me zeker om 
voorzitter te zijn van Skuytevaert en zolang de 
positieve ervaringen de overhand houden blijft 
het leuk om te doen. Op deze manier kom je in 
contact met veel leden maar ook met mensen 
buiten onze vereniging. Uiteraard kost het je 
ook tijd maar daar krijg je heel veel positieve 
energie voor terug.

Als we terugkijken op afgelopen seizoen kun-
nen we niet spreken van de mooiste zomer wat 
betreft het weer. Maar in de feestweek met alle 
activiteiten hebben we het getroffen en een 
volledig programma kunnen draaien. Als voor-
zitter sta je dan de hele week aan, maar com-
plimenten voor de nieuwe feestcommissie die 
een mooie week hebben samengesteld met 
voor iedereen wat. Uiteraard gaat dat alleen 
met behulp van alle betrokken commissies 
en de leden die hier actief mee bezig zijn. De 
maaltijden zijn deze zomer nagenoeg allemaal 
zelf gekookt onder de enthousiaste leiding van 
chef Herman. Ook de voltallige sooscommis-

sie onder leiding van  soosbaas Arjan draait in 
deze week overuren en heeft er weer voor ge-
zorgd dat iedereen zijn natje en droogje kon 
nuttigen. Wederom is gebleken dat de water-
sportweek voor de jeugd een populair onder-
deel blijft, aangezien deze altijd vol zit en de 
vakanties hierop worden afgestemd. Compli-
menten voor de organisatie van dit onderdeel.

De kiters in onze vereniging hebben afgelo-
pen seizoen voldoende wind gehad om hun 
kunsten te laten zien. Op dit moment vormen 
zij een zeer actieve groep met diverse activi-
teiten gedurende het seizoen. De voorronden 
van de jumpmasters werden landelijk gehou-
den maar helaas kon de finale in Katwijk van-
wege te weinig wind geen doorgang vinden. 
Volgend jaar hopen we meer geluk te hebben. 
Minder wind geeft weer kansen voor andere 
watersporters zoals de coastal roeiers. Skuyte-
vaert was wederom gastheer voor het Coastal 
Rowing evenement. Dit evenement organise-
ren we samen met roeiverenigingen “Die Ley-
the” en “Rijnland”. 

Ook de Viscommissie was dit jaar weer actief 
met het organiseren van meerdere strand-
hengelwedstrijden en uiteraard het klassieke 
roken tijdens de feestweek. Ideeën om zeilers 
te laten vissen worden in het programma voor 
volgend jaar zeker besproken.

Met de opkomst van het kiten is het animo voor 
het zeilen afgenomen. Ondanks dat er minder 
zeilers zijn hebben we afgelopen zomer onder 
leiding van de nieuwe wedstrijdleiding mooie 
wedstrijden kunnen varen. Hou volgend jaar 

de agenda in de gaten want het jeugdzeilen 
zat dit jaar niet vol maar is zeker net zo specta-
culair om aan mee te doen.

Gedurende het seizoen is er een nieuwe 
jeugdcommissie gevormd. Deze commissie 
onder leiding van Joanne van Duijn wil ge-
durende het gehele seizoen leuke activiteiten 
organiseren voor de jongere jeugd. De eerste 
heeft inmiddels op strand plaatsgevonden en 
de volgende staat gepland in de soos.

Nu het winterseizoen is begonnen gaan we 
ook in de Blekerstraat weer het jaarlijks onder-
houd uitvoeren aan ons containerpark en ove-
rige materieel. Deze werkzaamheden worden 
grotendeels uitgevoerd door een groep Skuy-
tevaerders die al jaren hierbij betrokken zijn. 
Er is al eerder een oproep gedaan aan onze 
leden om aan te sluiten bij deze werkzaamhe-
den maar bij deze nogmaals. 

Inmiddels zijn we gestart met de verbouwplan-
nen van de Blekerstraat en de Blauwe schuur 
zoals in de voorjaars ALV besproken en hopen 
we hier in de ALV van december meer over te 
kunnen vertellen.

Met betrekking tot de grond van de Synthese 
hebben we een reactie ontvangen van de ge-
meente Katwijk. De gemeente heeft aangege-
ven dat ze geen optie zien om tussen Rijnland 
en Skuytevaert een rol te spelen in het pachten 
van de grond. Wij zullen dus vanuit het bestuur 
de optie in gang gaan zetten om rechtstreeks 
van Rijnland de grond te pachten met recht 
van opstal.

Op social media zijn we afgelopen jaar een 
stuk actiever. Mede dankzij een aantal vrij-
willigers proberen we hier beleving weer 
te geven wat het lid zijn van Skuytevaert in-
houdt. Komend winterseizoen worden er in 
de soos nog diverse activiteiten georgani-
seerd, waarbij alle leden welkom zijn. Hou 
hiervoor de agenda en de mededelingen 
app in de gaten.

Als je nu zit te denken van ik heb een gran-
dioos idee om iets mee te doen binnen 
onze vereniging hou dit dan niet voor je-
zelf maar stuur een mailtje aan ideeenbus@
skuytevaert.nl en we nemen contact met je 
op.

Ik hoop iedereen snel weer tegen te komen, 

Rob van der Plas

mailto:ideeenbus%40skuytevaert?subject=Ik%20heb%20een%20idee%20
mailto:ideeenbus%40skuytevaert?subject=Ik%20heb%20een%20idee%20


VOORJAAR 2024   SKUYTEPRAET VOORJAAR 2024   SKUYTEPRAET 

6 76 7

Strandcommissie Zeemanskoor Skuytevaert 
Maritieme Matinee Masters

Op een rustig moment aan de keuken-
tafel thuis maak ik wat notities van 
het afgelopen strandseizoen. Ook 

vinden er op moment van schrijven al diver-
se evaluaties plaats. Soms in een formele 
samenstelling en soms met een biertje in de 
hand aan de bar.

Het was een zomer die moeite had om op te 
starten. De mooie zonnige dagen bleven in 
het begin van het strandseizoen nog uit. Op 
een enkele zonnige dagen na, wilde het ook 
halverwege juni nog niet echt lukken. 

Tijdens het opbouwen op het strand was 
er niets te klagen. Er zijn slechtere weerom-
standigheden denkbaar waarin je containers 
plaatst, waterleidingen, riool en stroom weer 
aansluit op de openbare voorzieningen.

Tijdens de eerste twee weken was het ouder-
wets druk met leden die hun eigen spullen 
naar strand brengen. Even zo goed als de laat-
ste twee weken. Heerlijk om zien hoe de boten 
en kisten komen en wat jammer om ze alle-
maal weer te zien gaan. 

Gedurende het zomerseizoen is er ook niet stil 
gezeten. Zo zijn de volgende zichtbare en min-
der zichtbare werkzaamheden uitgevoerd:
–  De plaatsing van een batterijsysteem voor 

de zonnepanelen. We kunnen nu onze eigen 
opgewerkt energie lokaal opslaan en gebrui-
ken;

–  Vervanging van het camera systeem. Het 
oude camerasysteem was versleten. Nu kun-
nen we er weer jaren tegen aan;

–  Voor de kinderen is er weer nieuw speelple-
zier. Een schommel en trampoline werd er 
geplaatst. De trampoline is goed gebruikt en 
proberen deze volgende jaar (voorzien van 
nieuwe onderdelen) weer terug te laten ko-
men;

Nogal een uitdaging voor Zeemanskoor 
Skuytevaert om in de Feestweek van dit jaar 
een optreden te verzorgen op een maandag-
middag, om 13:00 uur, bij tropische tempe-
raturen en met weinig mensen op het strand. 
Waar is de tijd gebleven van het Shantyko-
ren-Festival, in de avond, met 3 koren in een 
vol bezette feesttent? Helaas, geen grote tent 
meer en geen avondprogrammering, maar 
wel…. de geboorte van Zeemanskoor Skuy-
tevaert als MARITIEME MATINEE MASTERS!

Want het werd eigenlijk best gezellig met zo’n 
uurtje aanstekelijke muziek in de middag op 
het strand. Ook de Sing Along na de Flower 
Parade, in de Grote Tent van het Noordzee 
Zomer Festival, vond plaats in de middag en 
voor een volle zaal. Gevolgd door een optre-
den op de Doe Mee Markt op het Marktplein, 
alweer in de middag, voor een zeer gevarieerd 
publiek. Mooi weer, lekker meezingen, lekker 
sfeertje. En dan kort geleden nog op herhaling 
bij Palingrokerij Eveleens in Burgerveen, waar 
het koor ’s middags de klanten net als vorig 
jaar onthaalde op prima bij paling passende 
zeemansmuziek.

–  De site-carrier (a.k.a. ‘ het karretje’) is veelvul-
dig ingezet voor onze minder mobiele leden 
of voor vervoer van verenigingsmiddelen. 
Fijn dat we hierover kunnen beschikken en 
de hele vereniging mee kunnen bedienen.

Precies op het goede moment kwam die zo-
mer dan toch. Zo rond de vakantie periode en 
met de feestweek hadden we toch veel mooie 
en zonnige dagen.

Mooi om te zien hoe voorbereidingen van rij-
roosters, trekker rijinstructies, waakroosters, 
reparaties en alle andere kleine en grote taken 
op strand zijn voorbij gekomen deze zomer.

Na het afbreken in de afgelopen weken be-
ginnen ook weer de voorbereidingen voor 
het komende seizoen. Een seizoen waarin we 
mogelijk te maken krijgen met een zeewaart-
se verplaatsing als gevolg van wijzigingen van 
Rijnland en Gemeente Katwijk. Hierover zijn 
we momenteel in gesprek met hen beiden en 
wanneer daar meer over bekend is, zullen we 
dat bekend maken.

Ook kijken we naar een verlenging van het 
strandseizoen. Wederom zien we een mooie 
nazomer aan ons voorbij gaan en willen we 
toch echt gaan kijken om volgend jaar enkele 
weken langer te blijven staan dan nu gebrui-
kelijk.

30%
Ja, shanty- en zeemanskoren trekken over het 
algemeen wat ouder publiek. En ja, ouderen 
zijn graag een beetje ‘voor donker thuis’. Niks 
mis mee, want de grijze golf maakt zo langza-
merhand zo’n 30% van de bevolking uit. Pu-
bliek genoeg en werk aan de winkel voor Zee-
manskoor Skuytevaert als Maritieme Matinee 
Masters, ontstaan aan het Skuytevaert-Noord-
zeestrand waar de meeuwe skreeuwe.

;-)  Lid worden mag ook onder de 65 
Dat wil overigens niet zeggen dat er geen 
zangers en muzikanten van onder de 65 jaar 
lid mogen worden. Integendeel, van harte 
welkom. Kom gewoon langs op een van de 
tweewekelijkse oefenavonden in de Soos van 
de KWV Skuytevaert, Synthese 20a in Katwijk. 
Check hiervoor de agenda op de website: 
zeemanskoorskuytevaert.nl. U zou het zomaar 
eens hartstikke leuk kunnen vinden.

http://zeemanskoorskuytevaert.nl
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Terugblik viscommissie

Competitie Vissen 2024!
Wat een mooi seizoen hebben we achter de 
rug! Wat begon met een groep van 9 werden 
er al snel 18 na een aantal wedstrijden. Bijna 
alle wedstrijden gingen door op eentje na en 
nee, niet door het slechte weer maar een hete 
zomerse dag. De ene dag slechte vangsten en 
de andere weer goede vangsten waarbij pa-
ling, zeebaars, bot, en een harder gevangen 
werden. Waar de jongste visser van pas 12 jaar 
eerst kwam kijken maar daarna al snel mee 
viste! Zijn vader een paar duiten minder maar 
vissen kan hij wel, waarna zijn vader Rutger zijn 
vis kon meten met uiterste precisie. Sabrina 
van Duijn verzorgde elke wedstrijd de snacks 
en drankjes want dat vissen maakt hongerig 
en dorstig. Elke wedstrijd viste Arie Krijgsman 
JR en Jan Schut mee van hengelsport ons stek-
kie en die gaven de nodige tips en tricks tij-
dens de wedstrijden. Hengelsport ons stekkie 
verzorgde de prijzen en die vielen altijd in de 
smaak “die prijzen, daar heb je wat aan” hoor-
de je dan! 

Feestweek
In de feestweek hadden we 2 strandhengel-
wedstrijden en een makreelrookwedstrijd. 
Met de strandhengelwedstrijden moesten 
we vanwege het mooie werd een eind buiten 
Skuytevaert staan vanwege de strandgangers 
die aan het zwemmen waren. Er deden een 
aantal nieuwe deelnemers mee die ook zeer 
enthousiast waren en de vangst was weer top. 
De *einduitslag na 2 wedstrijden in deze week 
zijn:

Tijdens de jaarlijkse makreelrookwedstrijd 
in de feestweek waren er 13 deelnemers die 
hun rookkasten hadden klaar gezet. Engel 
Guijt had de wedstrijd makrelen van tevoren 
al schoongemaakt en gepekeld. Deze werden 
uitgedeeld en de wedstrijd kon beginnen. 
Hier en daar zag je wat kruiden het vuur op 
gaan voor extra smaak, een ander gebruikte 
een ander houtsoort en weer andere geheime 
zakjes met iets erin om voor de winst te gaan. 
Na de wedstrijd was het aan de keurders. 
Deze keken naar de kleur, geur en smaak. En 
dat kwam tot deze eindstand.

Tot slot
Tot slot willen wij de deelnemers bedanken 
voor hun deelname zonder jullie hadden we 
geen wedstrijden kunnen houden. Hengel-
sport “Ons Stekkie willen we bedanken voor 
het verzorgen van al het aas voor de deelne-
mers. Ook willen wij jullie bedanken voor de 
leuke prijsjes die jullie voor een groot deel 
gesponsord hebben. Engel Guijt willen wij 
bedanken voor het sponseren, schoonmaken 
en pekelen van de makrelen Jan de Vreugd, 
JanWillem Kuijt en Gijs Zandbergen bedankt 
voor het keuren van de makreel.We doen 
hierbij alvast weer een beroep op jullie voor 
volgend jaar. Rutger van Duijn willen wij be-
danken voor zijn hulp tijdens de strandhen-
gelwedstrijden. Lijkt het je leuk  om af en toe 
eens een handje te helpen tijdens de wedstrij-
den, neem dan contact op met de viscommis-
sie, onze controleurs hebben het best druk 
met meten en de hapjes en drankjes tijdens 
de wedstrijden.

*De troostprijs ging naar  
Kees van Duijvenvoorde jr

Wintercompetitie
Wij willen jullie ook graag mededelen dat we 
in het winterseizoen niet stil gaan zitten. Wij als 
viscommissie willen dan een wintercompetitie 
starten met elke maand 1 wedstrijd. Wij wil-
len dan elke keer ergens anders gaan vissen 
hetzij op Langevelderslag, bij de Blokkendam 
of een andere mooie stek die opgegeven kan 
worden door een deelnemer. Er komt een poll 
op Facebook en in de app te staan om te kij-
ken wie waar heen zou willen. De datums wor-
den binnenkort bekend gemaakt en de eerste 
wedstrijd begint in november.

Afbeelding 2: uitslag makreelrookwedstrijd

Afbeelding 1: uitslag strandhengelwedstrijd
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NOU, VERTEL DUR ’S WAT?

Wie zullen wij in deze rubriek bij déze uitga-
ve van de Skuytepraet eens in het zonnetje 
zetten, elk zomerseizoen kijk ik een beetje 
rond en uiteindelijk, vaak in overleg met Cora 
nemen wij een besluit. Deze keer is het  een 
van oorsprong ‘een Kruikenzeiker’,  geboren 
en heel kort getogen in Tilburg. Wie mag dat 
dan wel zijn zul je je wellicht afvragen, nou 
dat is Arjan van Duijvenboden, bij elke recht-
geaarde Skuytevaerder een bekende. We 
gaan hem eens stevig aan de tand voelen… 

De openingsvraag om het relaas op gang te 
brengen is meestal in de trend van ‘nou, vertel 
eens wat, hoe en wanneer ben je bijvoorbeeld 
bij Skuytevaert terecht gekomen’? 

De story van Arjan begint, zoals geschreven 
in Tilburg, alwaar zijn vader werk had in 1972. 
Uiteraard kwam de familie op een gegeven 
moment weer terug naar Katwijk (1981). Er 
werd een strandtentje gehuurd bij de Zeester 
maar daar lag natuurlijk geen bòòtje. Dus lid 
worden van Skuytevaert, wat in dit geval niets 
anders was dan parkeerplaats voor de visbòòt, 
een zogenaamde Pilot. Pa Piet en Arjan moes-
ten pendelen van de Zeester naar Skuytevaert 
als er gevaren en gevist ging worden. Het eer-
ste visbòòtje is later vervangen door een Triss 

520, die, als je het goed aanpakte, ‘om kon’. 
De ingrediënten om dit te laten slagen zijn een 
niet goed functionerend gashendel en een net 
welke vast komt te zitten tijdens het vissen.  Ar-
jan en pa voeren 2 januari 1992 een 200 me-
ter uit de kant met een sleepnetje, maar het 
gashendel van Pilot deed het niet goed.  Je 
moest stevig sjoken en roeren om het toeren-
tal van de buitenboordmotor te veranderen. 
Op een zeker moment liet het net vast, pa Piet 
martelde met al zijn krachten het gashendel 
om het toerental te  minderen maar dat lukte 
dus niet, deze ging alleen maar omhoog! Zo 
ook de bak/boug van de Pilot. Toen de boot 
vertikaal stond, sprong Arjan er af in het koude 
zeewater en zwom naar de kant. Pa als kapi-
tein bleef aan boord. Lang verhaal kort … Jan 
Berkhey stond net aan de kant met zijn boot, 
keerde als de bliksem weerom en heeft zowel 
de Pilot als de piloot behauwenis geboden. En 
Arjannetje stond te lillepitten aan de waterkant 
…, 2 januari! 

Terug naar het verhaal, Arjan was op een ge-
geven moment het pendelen zat en is met een 
paar maten, veel uit de hoek van ‘de Redder-
tjes’ lid geworden van Skuytevaert. 

Rondom seizoen 2000 heeft Arjan zelf een 
‘honk voor zichzelf’ gecreeërd aan de lage 
kant ongeveer voor de containers 4 en 5. Er 
is  hoe dan ook altijd wel aanspraak binnen de 
vereniging toch? Toen begon de kitehype vor-
men aan te nemen en Arjan was wel ien van 

de aerste kiters binnen onze vereniging (snel 
in combinatie met o.a. Chris en Jan Klink, Jaap 
Verschoor, Jan van Egmond, Pieter Dirk Parrel 
enz.). Dat deze sport niet helemaal risicoloos 
is, bleek uit het feit dat tijdens een noodlan-
ding op zee in 2010 na een forse sprong een 
kruisband in één van de knietjes van Arjan 
afscheurde. Na een operatie én een half jaar 
revalidatie deed alles het weer, maar goed, 
dat is all in the game. Hoe dan ook, het vissen 
ging natuurlijk ‘gewoon door’, waarbij namen 
als Henk Herbert en Gert-Jan Klinkenberg de 
oudgedienden binnen de vereniging bekend 
in de oren zullen klinken. Wat werd er toen 
veel vis gevangen, niet meer te vergelijken 
met tegenwoordig. 

Arjan Duif kan natuurlijk niet stil zitten en wat 
moet je als het harder waait dan Bft2 (dan is vis-
sen al niet leuk meer) en minder hard dan Bft5 
(toen de minimaal noodzakelijke windkracht 
om een beetje te kunnen kiten). Dan is een La-
ser een mooie oplossing dus aangeschaft en 
omdat Arjan dacht dat een Laser een aangekle-
de surfplank was (hij heeft gesurfd op binnen-

water), ging hij bij de allereerste rak al heel erg 
over de kop. Doorpakken en blijven oefenen is 
snel leren; hijheeft later een wat betere Laser 
aangeschaft om de georganiseerde wedstrij-
den  mee te varen. Nadat ‘het wedstrijdveld’ 
begon te bestaan uit maximaal 3 bootjes was 
de aardigheid hier snel van af en eindigde dit 
avontuur ook geleidelijk aan. Wat nu te doen 
op het water en afhankelijk zijn van de wind 
…? Nou, eerst maar eens een poosje kitfoilen, 
wat hij zichzelf in Bonair heeft aangeleerd. Een 
verse en nog nieuwere watersportuitvinding 
werd ‘wingfoilen’  en werd dat dus uiteraard 
een nieuwe uitdaging. Kijkend naar zijn wa-
tersportervaring dacht Arjan ‘dat wel even te 
gaan doen’.  Hij heeft een paar dagen liggen 
fikkele, ottere en roeie op zee omdat hij begon 
met een veel te klein board, wat in beginsel 
te moeilijk bleek. Deze (onder-)watersportac-
tie bleek toch een heel andere tak van natte 
sport. Na wat oefenwerk met een groter board 
had Arjan ook snel deze discipline snel onder 
controle; écht een all-rounder op de woelige 
baren dus. Zelf ervaart hij windfoilen als ‘yoga 
op het water’, hij komt helemaal zen terug op 
strand na een half uurtje wingfoilactie. Gezien 
het feit dat de jaren langzamerhand toch wel 
een beetje gaan tellen beschikt ons zaebeest 
inmiddels over een gemotoriseerd vaartuig, 
een Rainieri  5m met 75 paardekrachten met 
de uiterst originele naam ‘Boot’. Lekker snel en 
stabiel bootje voor de fun, als het maar drijft! 
Vermeldenswaardig is dat deze boot is aange-
kocht met als aanbetaling de eerdergenoem-
de Triss 520. Pa Duif even knap pissig natuur-
lijk, maar dat is inmiddels wel weer bijgelegd.

Soms is Arjan niet op het water maar écht op 
het strand, vaak de helpende hand biedend 
aan wie dan ook (op kite- of zeilgebied of een 
stevige bijdrage te leveren aan de reuring op 
het strand :-))  

De laatste jaren was hij veelal zichtbaar in en 
om het Klaphuys. De laatste plm. 8 jaar uiter-
aard als ‘baas van de Soosdienst’ en  hoe is dat 
nu allemaal gekomen ...? Welnu: het mag als 
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bekend verondersteld worden binnen onze 
vereniging dat watersporten op ‘zouwt waeter’ 
onvoorstelbare dorstverschijnselen veroor-
zaakt. De kiters van oudsher (zie hiervoor) en 

de later uitbreidende groep kunnen hierover 
meepraeten. Ooit hebben ze tijdens een ALV 
gevraagd naar de mogelijkheid het Klaphuys 
door de weeks te openen voor watersportlief-
hebbers. M.a.w. mogen trouwe leden beschik-
ken over een sleutel, zodat er door de weeks 
na het waterploeteren nog gezellig een drank-
je gedronken kan worden. Het antwoord van 
het toenmalige bestuur lag in de strekking van 
‘ok, maar dan moet je wel serieus mee gaan 
draaien in de Sooscie’. Klare taal en zo is o.a. 
Arjan Sooscommissie-lid geworden. In de tijd 
dat Bram Houwaard stopte met het aansturen 
van Sooscie heeft Arjan deze Bollebof-functie 
overgenomen. Noemenswaardig is dat hij de 
laatste paar jaar stevig geassisteerd is door 
‘SoBa’ Herman Lefferts, wat een prima setje 
blijkt te zijn om de Sooscie goed te laten func-
tioneren. De nieuwe Soosbaas is inmiddels 
ook (nu nog informeel) bekend, Huib de Haas. 
Deze bekende naam in deze uiterst belangrij-
ke commissie schept hoe dan ook vertrouwen 
voor de toekomst!!

Dan komt de nabije toekomst ter sprake, im-
mers de winter komt er aan. Welnu, het gaat 
voor Arjan geen ‘standaardwinter en toe-
komst’ worden, want hij gaat namelijk emigre-
ren…! Wazeggie…? Ja, emigreren! In korte 
tijd zijn er al stappen in die richting gemaakt 
door middel van het aankopen van een huis in 
belastingvrij Livigno in Italië, zijn eigen woning 
staat te koop en zijn baan is inmiddels opge-

zegd. Ennuh…, wat ga je dan allemaal doen in 
Italië? Kort samengevat zijn de plannen om de 
woning deels in te richten als B&B in de win-
terperiode (skigebied), iets te gaan doen op 
het gebied van fotografie, wellicht wat coach-

werk. Maar eerst de meest belangrijke zaken 
oppakken en afronden en als de bliksem Ita-
liaans leren spreken. Na de verhuizing de 
nieuwe omgeving en mensen (ver-)kennen en 
dan aan de slag. ’s Zomers kan wellicht de wo-
ning voor een periode in zijn geheel verhuurd 
worden en komt ‘onze Arjan’ met zijn camper 
voor een paar  maanden naar de camping 
Zuid in Kattuk. Lekker dicht bij zijn geliefde  
Skuytevaert en Katwijk. 

De vraag aan Arjan om in deze rubriek centraal 
te staan kwam eigenlijk op de valreep. Toen ik 
hem belde om hem uit te nodigen voor een 
interview was hij onderweg naar Italie voor zijn 
eerste oriënterende sperutocht. Het idee om 
iets in het buitenland te gaan doen en stap-
pen uit het drukke overgeregelde Nederland 
speelt al jaren en Arjan vindt het zo langzamer-
hand tijd om deze ‘slepende avontuurdrift’ ge-

stalte te geven. Ondanks deze grote plannen 
zijn wij dus, zoals geschreven, ‘nog niet van 
hem af’, dit uiteraard in de goede zin van het 
woord bedoeld. 

Het lijkt ons op zijn plaats Arjan te bedanken 
voor zijn jarenlange inzet voor de vereniging 
en wensen hem veel succes met zijn uitdagen-
de plannen. Hoe dan ook, we hopen elkaar 
volgend jaar zomer wel weer te treffen op het 
strand en een pint te kunnen drinken op zijn 
gemaakte keuze!!

Gert
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Roeien op de Rijn

Bedrijfsongeval in het Klaphuys

Na de roeicursus van afgelopen voorjaar is er een groepje pen-
sionado’s, Adv’ers en anderen die tijd en zin hebben doorge-
gaan met roeien op woensdagochtend. Soms met z’n drieen 
maar ook weleens met acht en dat is dan ook de maximale be-
zetting om op het zelfde tijdstip te gaan roeien met de Wherry 
(2 roeiers en een stuurman/-vrouw) en de C4 (4 roeiers en een 
stuurman/-vrouw). Alle hoeveelheden daartussenin gaat ook 
lukken. Met 6 is niet ideaal want dan zitten er maar 2 roeiers in 
de C4 maar ook dat is mogelijk. Die 2 boten liggen op de roeis-
teiger en met een beetje ervaring ligt zo’n boot met 10 minuten 
in het water en dan ben je onderweg. 

We roeien bijvoorbeeld naar de Joop van der Reijdenbrug en 
terug door de Oude Rijn. Een ritje van een kilometer of 8 en dat 
is in ons tempo een uurtje roeien. Roeien door de Noordwijker-
vaart en aansluitend de Maandagse Wetering is ook een mooi  
en rustig tochtje waar je zelfs op een zonnige zomerdag maar 
weinig bootjes tegen komt. Als we dan roeien tot de Golfclub 
in Noordwijk en weer terug hebben we er 12 km op zitten, on-
geveer 1 ½ uur roeien.

De techniek is redelijk snel onder de knie, de boten zijn sta-
bieler dan het er uit ziet en als de riemen aan beide kanten 
op het water liggen en je houdt je handen aan de riemen 
dan creeer je een soort trimaran en kan je onmogelijk om-
slaan. Bedenk dat de meeste kracht uit je benen moet ko-
men, het bankje waar je op zit rijdt heen en weer, dus het 
is niet zo dat na een half uur je armen er af vallen of dat je 
het in je rug krijgt. Een uurtje roeien houd je als snel vol. 

Nu zal lang niet idereen kunnen op woensdagochtend maar er 
zijn nog veel meer dagen en avonden in de week en dan zijn 
er ook nog de weekenden voor de mensen die nog gewoon 
aan het werk zijn. De boten liggen voor het grijpen, de riemen, 
roeren, roeibankjes etc. liggen in de botenloods dus het is niet 
heel ingewikkeld om aan de slag te gaan. Zo spreken wij af bij 
de loods om 09:30 en als we heen en weer naar de Joop van 
der Reijden brug roeien dan zijn we om 11:00 weer thuis. 

Lijkt het je wat dan kan je je aanmelden bij  
Carry Hoek via jan.carry.hoek@gmail.com en dan gaan we or-
ganiseren dat je eerst wat lessen krijgt en in een app groepje 
terecht komt waarmee je af kan spreken om op een voor jou 
handig tijdstip te gaan roeien. 

In het naseizoen van deze mooie 
zomer heeft zich een beperkt be-
drijfsongeval voorgedaan in het 
voorraadhok/vriezer van het Klap-
huys, welke gelukkig wel goed is 
afgelopen. Wat heeft zich allemaal 
allemaal voor gedaan, vraag je je 
dan bezorgd af? Eén van de trouwe  
medewerkers van de Sooscommis-
sie, hr. H. de K. was iets aan het zoe-
ken in een vriezer, maar datgene wat 
hij wilde hebben (koud biertje ...?) 
lag helemaal onder in de vrieskist. 
Geholpen door zijn bouwaard, be-
perkte lengte en zijn niet te temmen 
inzet lazerde hij over de rand ín dit 
diepe uiterst nuttige apparaat. Dit 
ongemakkelijke moment kon helaas 
niet door een andere medewerker 
vastgelegd worden, het was al ge-
beurd! Echter door de noodkreten, 
welke galmend door het Klaphuys 
klonken na deze onfortuinlijke dui-
keling is een niet nader te noemen 
andere vrijwilliger als een wilde naar 
de plaats des onheils gerend. 

Hij dacht te maken te hebben met een ‘verward persoon’ 
welke door onbekende oorzaak in de vrieskist terecht was 
gekomen. Maar het bleek, zoals gesteld ‘een bekende te 
zijn’. Als bewijsmateriaal (stel je voor dat de arbeidsinspec-
tie op dit voorval af zou komen) zijn de pogingen welke on-
dernomen werden om uít de kist te klimmen veiligheids-
halve vastgelegd. Er in kúnnen klimmen betekent ook er uit 
kúnnen klimmen. Dankbaar voor de goede afloop dezes 
hebben beide heren er nadien een koude lummer op ge-
nuttigd.

mailto:jan.carry.hoek%40gmail.com?subject=Ik%20wil%20graag%20roeien%21
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Einde seizoen

Om 07:00 zijn we met z’n zessen in de Bleekerstraat en ondertussen staan er ook een man of zes 
op strand. Schaddé van Dooren is inmiddels begonnen om met de shovel de containers op te 
pakken en op karren te zetten waarna ze weggereden worden naar het Heen. Om 07:11 wordt 
container 7 opgepakt. (1)

In de Bleekerstraat is ondertussen alles uit de Loods gereden om ruimte te maken om met de 
containers te kunnen manoeuvreren zodat ze op hun plek kunnen komen te staan. (2)
           
Om 07:30 komen de eerste containers aan in de Bleekerstraat (3), het is lastig rijden op strand, 
er ontstaan diepe sporen waardoor er vaak 2 tractoren/shovels nodig zijn om de containers 
weg te rijden naar de Boulevard.
 
De kraanmachinist had zich ook nog verslapen waardoor het hijsen van Klaphuis, Waeckhuis 
en Starttoren op zich liet wachten. En toen hij er was moesten, zoals altijd, eerst de banden een 
paar minuten leeglopen voordat hij over strand kon rijden. (4)
 
Even na elven staan er al aardig wat containers op hun plek, er moeten er nog 2 komen die 
binnen moeten staan. (5)

Als laatste komen de voorraadcontainer, de container met de faecalieën pompen en de brand-
stof container. Dat zijn allemaal stalen containers en die blijven buiten staan. (6)

En iets over twaalf staat alles op z’n plek en kunnen we de karren weer naar binnen rijden. Daar-
na een broodje en een kommetje soep en het strand seizoen is weer voorbij. (7)
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Een rustige zomer met nieuw 
vooruitzicht 
Wat is het seizoen snel voorbij gegaan. Mid-
april de club weer geheel operationeel op 
het strand en tevens direct onze eerste kite-
surf dag. Dat was een droom start. Een fantas-
tisch begin van een nieuw seizoen met een 
aantal nieuwe uitdagingen voor de kiters. Na 
de vraag van het bestuur om een meerjaren-
plan te maken, hebben we het nodige ideeën 
op papier gezet en besproken. De ideeen van 
ons meerjaren plan focussed hoofdzakelijk 
op evenementen. Naast het normale kitesur-
fen gedurende het seizoen en af en toe een 
tractor downwinder hebben we nog een 3 tal 
evenementen verzonnen. 

De eerste is de HtK met het OV. Dit is een down-
winder die we starten op de club om daarna 
volledig bepakt in wetsuit en de kitespullen 
met het OV (openbaar vervoer) naar Centraal 
Station Leiden te gaan. Op Leiden CS pakken 
we de trein naar Schiedam waar we vervol-
gens overstappen op de metro om zo op het 
strand van Hoek dan Holland te eindigen. In 
Hoek van Holland zullen de kites opgeblazen 
worden en gaan we in teams al downwind ki-
tend naar Katwijk. 

Door de matige wind dit seizoen hebben we 
dit niet kunnen organiseren. Het najaar wacht 
nog en mogelijk kunnen we dit in het na-sei-
zoen als nog doen. 

Geïnspireerd op het Big Air event in Noordwijk 
vorig jaar hebben we besloten iets dergelijks 
op te zetten bij ons op de club. Nadat het orga-
nisatie comité, bestaande uit Huib, Jur, Marcel, 
Sten, Melle, Koen en mijzelf zich had gevormd, 
hebben we het concept bedacht met de naam 
Jump Masters.

Met behulp van moderne technologie en de 
Surfr app op de telefoon of op een smartwatch 
is het mogelijk jouw spring performance te 

meten en te registreren. Tijdens de kitesessie 
worden van een sprong de hoogte, afstand, 
hangtijd en snelheid geregistreerd.  Aan het 
eind van een sessie worden van deze 4 regis-
traties de maximale waardes getoond en op-
geslagen in de cloud. Deze waardes zijn de 
input voor de competitie.

Van de Jump Masters hebben we 2 versies, het 
eenmalige jaarlijkse nationale evenementen 
de Skuytevaert competitie.

Het jaarlijkse evenement kent een voorronde 
voor de selectie van het evenement en de fi-
nale dag bij Skuytevaert. De voorronde wordt 
op een zaterdag of zondag met veel wind ge-
varen op ieder zijn eigen spot.

De voorbereiding heeft toch wel de nodige 
tijd gekost waardoor we pas aan het begin 
van het seizoen naar buiten konden met onze 
PR op Instagram. Met behulp van Sylvester en 
Ilse hebben we snel content gecreëerd en zijn 
we volop gaan posten. Binnen heel korte tijd 
hadden 60 deelnemers zich ingeschreven. 
Een waanzinnige prestatie zeker gezien de 
korte voorbereidingstijd. Na en paar weken 
continue het weer in de gaten te hebben ge-
houden was het 15 juni raak. Met de GO voor 
de zaterdag is er vanaf Hoek van Holland tot 
Julianadorp gesprongen voor de Jump Mas-
ters.  Na deze voorselectie dag zijn de resul-
taten verwerkt en kun je die hieronder zien. 
De hoogste sprongen zijn door Team Versus 
uit Den Haag gemaakt. Het Skuytevaert team 
Frust met Tim Ouwehand, Cors Houwaard en 
Koen Bouman zat er heel dichtbij. 

Daarna was het wederom wachten op een 
zaterdag met wind. Tot op heden is er geen 
zaterdag geweest met de juiste omstandighe-
den. Ondertussen is de club al ruim 1 maand 
weg en zullen we dus geen finale varen dit jaar.  

Met de nieuwe plannen van het bestuur voor 
volgend jaar, hebben we hoop de finale vol-
gend seizoen zeker te varen. 

Jump Master Skuytevaert
Als spin-off op de Jump Masters hebben we 
de Jump Masters Skuytevaert Competitie 
bedacht. Het principe is gelijk echter je kunt 
varen wanneer jij het wilt of het jou goed uit-
komt. Aan het einde van jouw kitesessie be-
waar je de gegevens wederom in de cloud. 
Daar worden ze uitgelezen en verwerkt in de 
uitslagen sheet. Vanaf de introductie bleek 
deze competitie een succes te zijn. Je ziet 
nu veel bewuster je eigen resultaten naast 
die van de andere deelnemers. Dit geeft een 
boost om toch een tandje bij te zetten en je-
zelf uit te dagen om net hoger te scoren. Wat 
er bij deze competitie extra is ingebracht is 
zijn de deelnemers categorieën. In totaal 4 
categorieën te weten Bronze (0 tot 5m), Silver 
(5+ tot 10m), Gold (10+ tot 15m) en Platinum 
(15+m).

Verderop staat de uitslag van het seizoen 2024. 
Hieronder is een kleine samenvatting:
 
Al met toch weer een mooi seizoen met een 
aantal nieuwe hoogtepunten voor de kiters.  
Daarnaast zijn er ook een aantal nieuwe kitele-
den bij gekomen waardoor we nog steeds ge-
staagd groeien. De leden geven een positieve 
boost aan de club wat goed is.  

Met de nieuwe plannen van het bestuur waar-
bij de club mogelijk langer op strand gaat 
blijven staan vertrouwen we erop dat we vol-
gend jaar wel een finale van de Jump Masters 
kunnen varen bij ons op de club. Een langer 
seizoen biedt meer kansen, dus wij gaan daar-
voor.  

Een ander hoogte punt in het seizoen is uiter-
aard de feestweek. Wat zou het seizoen zijn 
zonder deze feestweek. En wat hebben we 
de laatste jaren toch geluk met de feestweek. 
Iedere keer weer is er voor iedereen iets te 
doen. Ook dit jaar zijn de kiters goed bedient. 
Gewoon 4x kunnen kiten in de week wanneer 
jij dat wilde en op de donderdag de Jump 
Masters Feestweek. Weer hetzelfde principe 
en varen wanneer jij dat wilt op deze don-
derdag.  Gedurende de dag ging het steeds 
harder waaien en dus met meer wind is hoger 
springen steeds voor de hand liggender. Ook 
nu weer deden er veel kiters mee. Marcel de 
Vries was slim en verschoot zijn kruit pas in 
de avond toen het hard waaide. Hij veroverde 
daarmee de eerste prijs.  

Overzicht, Feestweek uitslagen & Jump Master 
Skuytevaert uitslagen op pagina 22/23
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Aantal kite deelnemers 23 #

Deelnemers in Bronze 6 # 

Deelnemers in Silver 10 # 

Deelnemers in Gold 4 #

Deelnemers in Platinum 3 # 

Max totale hoogte 241 m 

Hoogste jump 19,6 m 

Max hangtijd 11,4 sec 

Max vliegafstand 161 m 

Totale som van kitesessies 235 # 

Kiters met # sessies 21 # 
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23 augustus 2024

Op het einde van de zomer vroeg de KNRM 
Katwijk en de reddingsbrigade Wassenaar of 
er zeilers van Skuyteveart mee wilden doen 
met een oefening. Zonder twijfel zeiden wij 
met z’n allen volmondig “ja”, de jeugdzeilers 
Guusje, Marieke, Olaf en Jules. Wij werden uit-
genodigd bij het boothuis van de KNRM om 
te bespreken wat het plan voor de oefening 
zou worden. We kregen uitleg wat wij moes-
ten gaan doen. Daarna kwam het interessante 
gedeelte: een rondleiding door het boothuis, 
waarbij we de ‘Edith’ Grondel en alle anderen 
reddingsvoertuigen van dichtbij mochten be-
kijken. 

2 september 2024

Vandaag is het zover, we gaan de reddings-
oefening doen. We tuigden twee catamarans 
op, een Hobie Max en een Hobie dragoon. 
Marieke en Jules op de Hobie Max en Guusje 
en Olaf op de Hobie dragoon. De dag voor de 
oefening hadden we twee poppen gekregen 
die we mee moesten nemen op het water ge-
naamd ‘Jan’ (zie foto in het oranje) en ‘Annie’. 
Jules en Marieke hadden de taak gekregen om 
een ‘Jan’ in het water te droppen tussen Skuy-

Hobie Max 

Om 19:00 uur gingen we het water op met de 
Hobie Max. Het eerste wat we deden was ‘Jan’ 
in het water te gooien. Direct na het droppen 
begonnen we te twijfelen of we ‘Jan’ wel op de 
juiste plek hadden achtergelaten. We dachten 
namelijk dat hij te dicht bij de kant lag. Maar 
niets bleek minder waar: we hadden ‘Jan’ zo 
goed gedropt, dat hij pas vlak voor het donker 
werd gevonden.
Daarna zeilden we naar de andere Guusje en 
Olaf. Toen we de Edith Gondel zagen sloegen 
we om met de catamaran en riepen en zwaai-
den om hulp. Onze taak was om de beman-
ning van de KNRM uit te leggen hoe je veilig 
helpt bij het rechttrekken van een omgesla-
gen catamaran. We kregen meteen assistentie 
van twee reddingswerkers bij het rechtzetten 
van de boot. Omdat het te zwaar was met z’n 
vieren op een boot mocht Marieke toekijken 
op vanaf de Edith gondel. Ze vond dat geen 
probleem, aangezien het daar lekker warm en 

teveart en Wassenaar, zodat de Edith Grondel 
en reddingsbrigade deze later op de avond 
konden gaan zoeken. Olaf en Guusje kregen 
‘Annie’ voor op de catamaran. 

Reddingsoefening KNRM en 
reddingsbrigade Wassenaar

droog was. 

Jules ging verder met de uitleg aan de ande-
ren reddingswerkers en heeft de boot meer-
dere keren rechtgetrokken. Nadat we dit een 
aantal keer hadden geoefend, hebben is Ma-
rieke weer aan boord gekomen bij de Hobie 
Max. Wij hebben samen nog toegekeken hoe 
Guusje aan boord van de Edith Gondel werd 
gehesen. Toen de oefening voorbij was, voe-
ren we terug naar het strand bij een prachtige 
zonsondergang, om de boot af te tuigen. 

KNRM-voertuig vervoerd. Terwijl Guusje gered 
werd gaf Olaf een spoedcursus rechttrekken 
van de catamaran aan de reddingswerkers van 
Wassenaar, een van de reddingswerkers voer 
mee terug op de catamaran naar de kust. 
Toen Guusje veilig in het voertuig lag en de 
pop ‘Jan’ werd gevonden, was de oefening ten 
einde. 

10 oktober 2024

Deze fantastische oefening hebben we nog 
nabesproken. Hopelijk kunnen we volgend 
jaar weer meedoen. Hobie Dragoon 

Voor de oefening kregen Guusje en Olaf de 
pop Annie mee. Nadat Jules en Marieke het 
water op waren gegaan, hebben we nog even 
gewacht voordat we zelf met de Hobie Dra-
goon het water op gingen. Aan boord ging het 
zogenaamd mis: ‘Annie’ raakte “bewusteloos” 
en moest met een jetski naar de kust worden 
gebracht. Guusje had een zogenaamd neklet-
sel opgelopen. De reddingsbrigade Wasse-
naar en KNRM kregen de opdracht om Guusje 
zo stabiel mogelijk te vervoeren. Ze plaatsten 
haar op een brancard in het water, waarna 
twee bemanningsleden van de Edith Gondel 
en twee personen van de Reddingsbriga-
de Wassenaar haar voorzichtig naar de Edith 
Gondel brachten. Eenmaal aan boord werd 
Guusje overgezet op een kleinere rubber-
boot, die haar naar de kust bracht. Daar aan-
gekomen werd ze met de brancard naar het 
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De jeugd heeft de toekomst

Niet voor niets wordt er gezegd dat de jeugd 
de toekomst heeft. Daarnaast geldt, hoe 
mooi zou het zijn als onze vereniging nog de-
cennia lang kan blijven voortbestaan, omdat 
jonge nieuwe leden het Skuytevaert-gevoel 
van jongs af aan mee krijgen. 

Enkele dames binnen onze vereniging voelde 
de urgentie om meer te doen voor de kinde-
ren van onze vereniging. Ze blazen nieuw le-
ven in de oude tradities en verzinnen nieuwe 
activiteiten om watersport bekend te maken 
onder de kinderen. Uiteraard in de hoop dat 
kinderen steeds meer deel gaan nemen aan 
watersporten.

Deze jeugdcommissie heeft als doel gesteld 
om de volgende activiteiten te organiseren:
• Een Sinterklaasfeest
• Een zomeractiviteit op het strand  

en/of op het water
•  Een voor- of najaar activiteit op  

het binnenwater
• Kinderactiviteit in de feestweek
• Thema party of Frizz Party

Het Sinterklaasfeest is natuurlijk bekend uit 
recente jaren van de vereniging en proberen 
we weer in oude glorie te herstellen en tege-
lijkertijd brengen nieuwe mensen ook nieuwe 
ideeen met zich mee. 

Bij de andere activiteiten wordt er steeds ge-
zocht naar een mooie en leuke invulling waar 
verbinding wordt gezocht tussen ouder en 
kind, het water of het strand. Hierbij valt te den-
ken aan een ‘SUP-picknick tocht’ met ouder en 
kind of roeien in ‘kinder-skiffs’ bij de Synthese.

De Jeugdcommissie bestaat op dit moment 
uit 4 personen. Joanne, Anneloes, Mariska en 
Jacqueline. Met veel energie en plezier geven 
zij de Jeugdcommissie vormen en organiseren 
zij deze activiteiten. Hulp wordt altijd gewaar-
deerd. Daarom bij deze ook de oproep om je 
aan te sluiten bij de Jeugdcommissie, als je 
het leuk vind om je steentje bij te dragen voor 
onze jongste leden! 

Anneloes Pols, Joanne van Duijn, Mariska van 
Beelen en Jacqueline Houwaard.
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Een terugblik op de feestweek

Het begon allemaal met een appje van onze 
toen kersverse voorzitter, Rob, aan Anne-
lies. Rob was getipt dat Annelies en haar 
5 ski-vriendinnen weleens een leuk clubje 
zouden zijn om de nieuwe feestcommissie 
te gaan vormen. Annelies vond het wel grap-
pig, stuurde het appje van Rob door in onze 
skiclub-app, waarop al snel de reactie kwam: 
‘Als we het doen, doen we het met z’n allen!’. 
En zo was het in een paar minuten beklon-
ken! Gelukkig kregen we naast ons 6 ook nog 
bijstand van 3 ervaren en enthousiaste Skuy-
teDames en de eerste vergaderingen werden 
al snel gepland.

Het bleek een behoorlijke uitdaging, niet al-
leen het voeren van vergaderingen met 9 vrou-
wen ;), maar we wilden als nieuwe commissie
natuurlijk graag een knaller van een eerste jaar
neerzetten. Dat was na het jubileumjaar sowie-
so niet gemakkelijk, maar toch hadden we al 
snel een vol en gevarieerd programma in el-
kaar gezet. We kregen ook nog eens bij veel 
sponsoren de handen op elkaar voor een fijne 
bijdrage, waardoor we op financieel vlak wei-
nig hobbels hadden. Na een paar maanden 
vergaderen, regelen, bellen, rondrijden, flyers 
maken etc. restte ons weinig anders dan dui-
men voor goed weer en hopen dat onze plan-
nen inderdaad zouden uitmonden in een ge-
zellige en memorabele feestweek.

En wat een week was het! Het weer werkte fan-
tastisch mee, en het was geweldig om te zien 
hoeveel vrijwilligers ons hielpen met allerlei 
hand –en spandiensten. Ik heb zelf, als tweede-
jaars lid, hierdoor ook ontzettend veel nieuwe 
mensen leren kennen. En dit netwerk is echt 
goud waard! Ik leerde Jan kennen, die alles 
wat we maar wensten in elkaar timmerde. Dirk 
kwam in de lucht of we nog audio-apparatuur 
nodig hadden en regelde bij zijn zwager een 
halve muziekstudio voor onze DJ’s en bands. 

Elsbeth heeft weer fantastisch werk geleverd 
voor de kinderen die meededen aan de Water-
sportweek. Herman nam ons vrijwel alle zorg 
rondom de maaltijden uit handen en de heren 
op de trekker zorgden ervoor dat de muzikan-
ten, ons Shantykoor, de foodtruck etc. de hele 
week veilig van en naar het Klaphuys werden 
gebracht. En zeker ook veel dank aan alle an-
dere mensen die ik nu niet benoem, maar die 
hebben bijgedragen aan het leggen van deze 
flinke puzzel. Dankzij deze samenwerking, jul-
lie inzet en de gezellige sfeer was het wel een 
hele leuke puzzel!

Bij het samenstellen van een programma weet 
je dat we niet iedereen tevreden kunnen stel-
len. De een vond het programma te vol, terwijl 
er voor een ander niet genoeg georganiseerd 
kan worden. Dat is nu eenmaal de realiteit en 
daar moeten we mee leren leven. Gelukkig 
bleek dat de meeste mensen het programma 
konden waarderen. 

Wat ik echt niet had verwacht, was het enor-
me enthousiasme tijdens elk evenement. Het 
begon al met cowboys en een sheriff bij het 
linedancen, tot de bizarre en originele bor-
relplanken bij de SkuytePlaenk ‘24. Een spon-
tane DJ-sessie op de zwoele maandagavond 
door Sander, enthousiaste deelnemers bij de 
verschillende evenementen, de Swingo die 
uitgroeide tot een echte feestavond, en na-
tuurlijk kon een après-ski thema-avond niet 
ontbreken! Met foute outfits, dito muziek en 
een passend drankje was het feest compleet. 
Die avonden en de avonden erna met Kostie-
tent en Cazzo Grosso is er zoveel gedanst dat 
de voetzolen compleet gladgeschuurd waren.
Ik zal niet alle onderdelen van de week opsom-
men, want dan wordt dit wel een erg lang stuk-
je, maar wat was het dankzij jullie deelname en 
gezelligheid een fantastische week! Deze er-
varing zullen we niet snel vergeten. 

Voor het komende jaar staan we als voltalli-
ge commissie graag weer klaar om de hand-
schoen op te pakken. We hebben dit jaar 
enorm veel geleerd en willen daar volgend 
jaar graag van profiteren. Heb je leuke idee-
en of wil je zelf iets organiseren? Stuur je sug-
gesties dan naar de Skuytevaert ideeënbus: 
ideeenbus@skuytevaert.nl. 

Heel veel dank aan iedereen die bijgedragen 
heeft aan deze onvergetelijke week. Hopelijk 
zien we elkaar deze winter in de soos, en an-
ders tot het voorjaar!
Ingrid Houtenbos

Mede namens & met grote DANK ook aan 
deze toppers; Annelies, Anouk, Aria, Arja, Es-
ther, Evelien, Kirsten, Lindsey

mailto:ideeenbus%40skuytevaert.nl?subject=Ik%20heb%20een%20idee%21%20
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Rechtvaardigheid voor de Doggersbank  
Na eeuwen van vernietiging moet  
de natuur op de eerste plaats komen 

Emilie Reuchlin en Thomas Rammelt richtten 
in 2022 Stichting Doggerland op met als doel 
de natuur van de Noordzee te beschermen en 
te herstellen. Hier leggen zij uit wat hun drijft 
en waarom de Doggersbank zo belangrijk is 
voor de hele Noordzee.

De Doggersbank was ooit Doggerland - een 
landbrug tussen het huidige Verenigd Ko-
ninkrijk en het Europese vasteland, waar onze 
voorouders leefden tussen mammoeten, wol-
lige neushoorns en kuddes steppe wisenten 
en rendieren. Het was de bakermat van de 
beschaving van onze voorouders en hun laat-
ste bolwerk toen het uitgestrekte gebied zo’n 
8.000 jaar geleden overstroomde - onder-
gedompeld door stijgende zeeniveaus. Het 
hoogste deel dat onder water kwam te staan 
was het gebied dat nu bekend staat als de 
Doggersbank.

Vandaag is de Doggersbank het decor van 
een machtsspel tussen natuurbeschermers, de 
overheid en de visserij- en offshore wind- en 
olie-industrieën. Het is ook een testcase ge-
worden voor beschermde zeegebieden in Eu-
ropa. En daar komen Emilie Reuchlin (marien 
bioloog) en Thomas Rammelt (milieurechtad-
vocaat) in beeld. Zij hebben de afgelopen 
16 jaar gewerkt aan de bescherming van de 
Noordzee en het ecologische hart, de Dog-
gersbank. In 2022 richtten ze Stichting Dog-
gerland, op. Zij beschermen en herstellen de 
Noordzeenatuur door juridische stappen te 
nemen die ervoor zorgen dat de overheid zich 
houdt aan de eigen regels die ze heeft afge-
sproken om de Doggersbank te beschermen.

Overbevissing en uitputting
De Doggersbank wordt al eeuwenlang bevist. 

Het is vernoemd naar de ‘doggers’ - middel-
eeuwse vissersboten die veel werden gebruikt 
om met hengel en lijn op kabeljauw te vissen. 
Het gebied ondersteunde ooit een grote over-
vloed en diversiteit aan vis en roofdiersoorten 
als dolfijnen, haaien en zeehonden. In de 19e 
eeuw werd het sleepnetvissen geïntroduceerd 
- een destructieve, overbevissende praktijk 
die de oceaanbodem omploegt en vernietigt. 
Deze industriële vissers verwoestten de zeebo-
dem, vingen duizenden kilo’s vis met één boot 
en weinig inspanning binnen een paar uur. Dit 
was het begin van het tijdperk van overexploi-
tatie en uitputting.

De Noordzee is een van de drukste zeeën ter 
wereld. De verschillende industriële activiteiten 
- visserij, olie- en gasexploratie, scheepvaart, 
baggeren en schelp- en zandwinning hebben 
het gebied zwaar toegetakeld. De meer recen-
te ontwikkeling van windmolenparken brengt 
het ecosysteem nog verder in gevaar. Als ge-
volg hiervan blijft het zeeleven zonder ruimte 
om te leven en te gedijen - waardoor de bron 
van ons leven: biodiversiteit, zuurstofproduc-
tie, voedsel, medicijnen, warmte en CO2-op-
slag, en de veerkracht van het ecosysteem al-
lemaal onder grote druk staan.

Kraamkamer van de Noordzee
De Doggersbank, ondanks zijn ernstig aange-
taste staat, ondersteunt nog steeds bedreig-
de, kwetsbare en beschermde soorten. Het 
is een kraamkamer voor haaien, roggen, ka-
beljauw, makreel, haring, wijting en tong. Het 
fungeert als een kraam- en foerageergebied 
voor bruinvissen, dwergvinvissen, grijze zee-
honden, Jan-van-genten, papegaaiduikers en 
andere zeevogels die komen foerageren op 
zandspiering en andere vis. Maar de grote, 

langlevende schelpdieren zoals platte oesters, 
oceaanhaardokken en paardenmosselen zijn 
bijna volledig verdwenen.

Natuurbeschermingsorganisaties agenderen 
al sinds de jaren 1990 de noodzaak van be-
scherming van de Doggersbank. Rond 2005 
zijn het Verenigd Koninkrijk, Nederland en 
Duitsland overeengekomen dat het gebied 
in slechte staat is en dat het moet worden be-
schermd en hersteld. Sinds 2007 hebben de 
deze regeringen elk hun deel van de Doggers-
bank aangewezen als een Natura 2000-gebied, 
met als doel het ecosysteem te beschermen 
en te herstellen. Hierdoor creëerden zij een 
uniek netwerk van aangrenzende beschermde 
zeegebieden in de Noordzee.

Gebrek aan daadkracht
Onder de EU Habitatrichtlijn had de bescher-
ming van de Doggersbank al in 2007 (Duits-
land), 2009 (Nederland) en 2012 (VK) moeten 
beginnen. Hoewel een beschermd gebied 
was aangewezen, werd er geen enkele daad-
werkelijke maatregel genomen. In plaats daar-
van duurde het 15 jaar voordat het eerste deel 
van het gebied enige vorm van bescherming 
kreeg tegen sleepnetvisserij, een van de be-
langrijkste bedreigingen voor de natuur. Uit-
eindelijk stelden de regeringen in 2019 voor 
om een schamele 5% van het gebied te sluiten 
tegen de sleepnetvissers. Pas na de Brexit was 
het VK bereid om een eerste zinvolle stap te 
zetten: in juni 2022 werd het Britse deel geslo-
ten voor alle sleepnetvissers.

Dus hier zijn we, 12 jaar nadat het Verenigd Ko-
ninkrijk zich verbond om zijn deel van de Dog-
gersbank te beschermen en slechts één acti-
viteit is gedeeltelijk gereguleerd (maatregelen 
om andere soorten visserij te reguleren zijn 
nog niet geïmplementeerd). Tot op heden zijn 
er geen maatregelen voorgesteld om de ont-
wikkeling van olie en gas, offshore windener-
gie, kabels en pijpleidingen, of scheepvaart 
uit het beschermde gebied te verminderen of 
te verwijderen. In het Nederlandse en Duitse 

deel van de Doggersbank is nog geen enkele 
effectieve maatregel genomen om visserij of 
andere schadelijke activiteiten te reguleren. 

Actief en passief herstel
Om de internationale en Europese afspraken 
na te komen, hebben we zowel passief als 
actief herstel van onze zeeën nodig. Passief 
herstel houdt in dat schadelijke activiteiten uit 
gebieden worden gemeden om de natuur de 
tijd en ruimte te geven om te herstellen. De 
doelen van minimaal 30% bescherming en 
20% herstel zijn geen wilde gissingen, dat zijn 
wetenschappelijk onderbouwde doelstellin-
gen van het minste dat nodig is om de zeeën 
en de oceaan, en dus onszelf, een toekomst te 
geven.

Als de Noordzeelanden hun eigen beloftes 
voor natuurbescherming serieus willen ne-
men, moeten ze op zijn minst 100% van hun 
beschermde gebieden sluiten voor alle de-
structieve activiteiten. Doorgaan met de ge-
bruikelijke visserijactiviteiten en olie- en gasex-
ploitatie past niet in dit plaatje. Het bouwen van 
enorme windmolenparken in natuurgebieden 
kan niet worden toegestaan. Alleen dan krijgt 
de natuur een kans om klimaatverandering te 
verminderen en zichzelf te herstellen. 

Dan is er ook nog het instrument van actief 
herstel. Met expedities zoekt Stichting Dog-
gerland naar de laatste restanten van zeeleven 
op zandgebieden, grindbedden en stenen. 
Op zoek naar de laatste paardenmosselen 
die ooit dichte schelpdierenriffen vormden 
en leven op de scheepswrakken van de Dog-
gersbank waar haaien nog steeds hun eieren 
leggen. Op specifieke locaties, waar soorten 
en habitats verdwenen zijn en waar de scha-
de zo groot is dat de natuur niet meer op ei-
gen kracht kan herstellen, helpen ze de natuur 
door actief herstel. Dat kan bijvoorbeeld door 
het plaatsen van kunstriffen voor paardenmos-
selen. 
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Hoop voor de Doggersbank
Emilie en Thomas ontwikkelen een plan voor 
actief en passief herstel, dat regeringen zal 
aansporen om verdere afbraak te stoppen 
en de natuur op de juiste plekken een hand-
je helpt om zo snel mogelijk weer te floreren. 
De Doggersbank kan een model worden om 
papieren parken te flippen naar gebieden met 
echte en betekenisvolle bescherming.

Er is nog hoop voor Doggersbank om uit haar 
as te verrijzen als het kloppende hart van een 
bloeiende Noordzee. Het is een prachtige test-
case voor andere beschermde zeegebieden 
in Europa. Laat de Doggersbank een keerpunt 
zijn voor regeringen om verantwoordelijkheid 
te nemen voor het welzijn van huidige en toe-
komstige generaties. Want de mens en de zee 
zijn onlosmakelijk verbonden. De zee kan pri-
ma zonder ons, maar wij kunnen niet zonder 
haar. 

Kijk voor meer informatie op doggerland.earth

http://doggerland.earth
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Coastal event
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Namen en adressen bij de hand

Bestuursleden
Voorzitter Rob van der Plas 06 29597364 voorzitter@skuytevaert.nl
Secretaris Martijn van der Bent 06 42728008 secretariaat@skuytevaert.nl
Penningmeester Paul Lange 06 13340479 penningmeester@skuytevaert.nl
Materiaal commissaris Pieter Dirk Parlevliet 06 51555616 Materiaalcommissaris@skuytevaert.nl

Kees Verdoes 06 40109060 Materiaalcommissaris@skuytevaert.nl
Strandcommissaris Joop Aniba 06 20136860 Strandcommissaris@skuytevaert.nl

Dirk van Duijn 06 53484489 Strandcommissaris@skuytevaert.nl
Ledenadministratie Dirjanne van Duijn 06 53971558 ledenadministratie@skuytevaert.nl

Walschippers- bereikbaar via het Waeckhuys 06 30447281 of strandzaken@skuytevaert.nl
Coordinator Willem de Waard 06 22225513 willemdewaard@casema.nl

Trekkerchauffers (aan en afvoer)
Coordinator Leon van dijk 06 24506510 leon@houwaard.nl

Overige adressen en telefoon nummers
K.W.V. Skuytevaert Synthese 20A

2224RD Katwijk
t Waeckhuys (strand) Boulevard Zeezijde 53 06 30447281 strandzaken@skuytevaert.nl

2225BB Katwijk

voor overige adressen zie ‘contact gegevens’ op www.skuytevaert.nl

www.vankruistum.nl

Blekerstraat 14
2222 AN  Katwijk

071 - 402 99 45
info@vankruistum.nl

Het onderhoud en verduurzamen van vastgoed vergt kennis 

van zaken. De vaklieden van Van Kruistum Schilders weten 

daar alles van. Alle disciplines van onderhoud aan 

woningen en gebouwen én van energie besparende 

maatregelen behoort tot 

het takenpakket van 

Van Kruistum Schilders. 

Laat u eens informeren over 

de mogelijk heden. Wij staan 

met onze expertise graag voor 

u klaar en dat is vandaag een 

aangename gedachte…

ONTZORGEN
 IS MEESTERWERK

STERK IN TOTAALONDERHOUD
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Wij zijn er 
voor al uw

• Dakwerk

• Loodwerk

• Zinkwerk

• Hemelwaterafvoeren

• Renovatie en Nieuwbouw

• Dak inspecties

Van Beelen Dakwerken  |  06 11 11 83 38  |  info@vanbeelendakwerken.nl

Meer info? 
06 11 11 83 38


